



သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

A bank မှမြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝှမ်းရှိ ပြည်သူများနှင့် လုပ်ငန်းများအချင်းချင်း ငွေကြေးချိတ်ဆက်မှုပိုမို လွယ်ကူစေရန်အတွက် မကြာမီနေရာအနှံ့သို့ရောက်ရှိလာတော့မည့် A+ (A Plus) မိုဘိုင်းငွေကြေး ဝန်ဆောင်မှုအားမိတ်ဆက်ခြင်း

မြန်မာ၊ ရန်ကုန်မြို့ (၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၆ ရက်) - A bank မှမကြာမီ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝှမ်းရှိ နေရာအနှံ့အပြားသို့ ရောက်ရှိလာတော့မည့် A+ မိုဘိုင်းငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုအား တရားဝင်စတင် မိတ်ဆက်လိုက်ပါသည်။ စမတ်ဖုန်းကိုင်ဆောင်သူတိုင်းသည် မည်သူ့ကိုမဆို A+ Mobile Wallet မှ သော်လည်းကောင်း (သို့မဟုတ်) နီးစပ်ရာ A bank ဘဏ်ခွဲများ (သို့မဟုတ်) ကိုယ်စားလှယ်များ ထံမှတစ်ဆင့် ငွေလွှဲ၊ ငွေသွင်း၊ ငွေထုတ်နှင့် ငွေပေးချေမှုများကို အလွယ်တကူဆောင်ရွက်နိုင်တော့မည် ဖြစ်သည်။ ဘဏ်တွင်အကောင့်ဖွင့်စရာမလိုအပ်ပဲ ထိုငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုကို ဆောင်ရွက်နိုင်မည် ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာသော မိုဘိုင်းဝန်ဆောင်မှုအတွက် လိုအပ်လျက်ရှိသော ငွေကြေး ဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုကို ယုံကြည်စိတ်ချစွာပြုလုပ်နိုင်ရန်အတွက် A+ by A bank (Mobile Wallet) ကိုတီထွင်ထားခြင်းဖြစ်သည်။ A+ မှသုံးစွဲသူတို့ နေ့စဉ်ဘဝအတွက် အချိန်တိုင်းနေရာတိုင်းတွင် လျင်မြန်၊ ရိုးရှင်းပြီး ယုံကြည်စိတ်ချရသော အွန်လိုင်းငွေပေးချေခြင်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် နောက်ဆုံးပေါ် နည်းပညာများဖြင့် အထောက်အကူပြုနိုင်ရန်ရည်ရွယ်ပါသည်။

A+ Mobile Wallet ဖြင့် သုံးစွဲသူများသည် ငွေလွှဲခြင်း၊ ဖုန်းဘေလ်ဖြည့်ခြင်း၊ အွန်လိုင်းမှဈေးဝယ်ခြင်း၊ ဘေလ်ပေးဆောင်ခြင်း၊ ချေးငွေဆပ်ခြင်း၊ ခရီးသွားလက်မှတ်နှင့် ဂိမ်းကဒ်များဝယ်ယူခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ A+ Application အားသုံးစွဲသူတို့ရိုးရှင်း လွယ်ကူစွာအသုံးပြုနိုင်ရန် ပြုလုပ်ထားသောကြောင့် ငွေကြေးဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုအား ကိုယ်တိုင်လွယ်ကူစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါ သည်။ A+ သည် အွန်လိုင်းဈေးဝယ်ခြင်း ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ငွေသားအသုံးပြုရန် မလိုအပ်ဘဲ ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများကို မိမိတို့၏ဖုန်းမှတစ်ဆင့် ကိုယ်တိုင်စိတ်တိုင်းကျ စီမံဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

A+ မိုဘိုင်းငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုအနေဖြင့် သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများ၊ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် မိတ်ဖက် ဆိုင်များအတွက် လွယ်ကူသောငွေလွှဲဝန်ဆောင်မှုများ ပြုလုပ်နိုင်ရန် ယုံကြည်စိတ်ချရသော အသိုင်းအဝန်း တစ်ခုဖန်တီးပေးလျက်ရှိပါသည်။ ထို့အပြင် A+ သုံးစွဲသူများအနေဖြင့် A+ Loyalty

Program များမှတစ်ဆင့် စိတ်ဝင်စားဖွယ်ကောင်းသော အစီအစဉ်များနှင့် ပရိုမိုးရှင်းများလဲခံစားနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

A+ Mobile Wallet သုံးစွဲသူများသည် အားသာချက်အနေဖြင့် ငွေသွင်း၊ ငွေထုတ်ဝန်ဆောင်မှုကို ကိုယ်တိုင်လွယ်ကူစွာ **A bank** ဘဏ်ခွဲများမှတစ်ဆင့်သော်လည်းကောင်း၊ ကိုယ်စားလှယ်များမှတစ်ဆင့် သော်လည်းကောင်း ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။ **A+** သုံးစွဲသူအချင်းချင်းလဲ အခမဲ့ငွေလွှဲနိုင်ပါသည်။ ထို့အတူ **A bank** ဘဏ်ခွဲများနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များထံမှလဲ ငွေသွင်း၊ ငွေထုတ်ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။ **A bank** တွင် အကောင့်ဖွင့်ထားသူများအနေဖြင့်လဲ **A+** နှင့်ချိတ်ဆက်၍ **A bank** နှင့် **A+** အချင်းချင်း အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် အခမဲ့ငွေလွှဲနိုင်ပါသည်။

"အရှိန်အဟုန်မြင့်စွာ ပြောင်းလဲလာသော ဒီဂျစ်တယ်နည်းပညာနှင့်အတူ ဒီဂျစ်တယ်ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုထွန်းကားလာသည်နှင့်အမျှ သုံးစွဲသူတို့သည် ယုံကြည်စိတ်ချရသော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုကိုမျှော်လင့်လာကြတယ်။ ထို့အတွက် **A bank** မှထိုလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းရန် စိတ်ချယုံကြည်ရသော ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုကို ပေးရန်ရည်ရွယ်ပါတယ်။ သုံးစွဲသူတို့အသုံးပြုရလွယ် ကူစေရန်အရေးထားပြီး ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုကို လွယ်ကူလျင်မြန်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရန် စီစဉ်ထားပါတယ်။ တီထွင်ဆန်းသစ်သော ဝန်ဆောင်မှုများဖြင့်သုံးစွဲသူ မိဘပြည်သူများနေ့စဉ်ဘဝ ပိုမိုအဆင်ပြေလွယ်ကူစေရန် အစဉ်အမြဲကြိုးစားလျက်ရှိပြီး အထူးအထောက်အကူ ပြုမည်ဟုမျှော်လင့်ပါတယ်" ဟုဦးရဲမြတ်စိုး (အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်၊ **A bank**) မှပြောကြားခဲ့ပါသည်။

A+ အနေဖြင့် နိုင်ငံတစ်ဝှမ်းလုံးရှိ သုံးစွဲသူများအားအဆင်ပြေလွယ်ကူသောဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန် အတွက်မိတ်ဖက်ဆိုင်များ၊ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မိတ်ဖက်အဖွဲ့စည်းများဖြင့် အတူတကွချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းအသေးစားမှ အကြီးစားအထိ **A+** မိတ်ဖက်ဆိုင်များ အဖြစ်သော်လည်းကောင်း၊ ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်သော်လည်းကောင်း၊ နှစ်မျိုးစလုံးအဖြစ်သော်လည်းကောင်းလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

စမတ်ဖုန်းသုံးစွဲသူမည်သူမဆို "**A+ by A bank**" application အား **Google Play Store** နှင့် **Apple's App Store** မှမိမိဖုန်းထဲသို့ လွယ်ကူစွာရှာဖွေထည့်သွင်းနိုင်ပါသည်။ သုံးစွဲသူများအနေဖြင့် မိမိမိဘိုင်းဖုန်းနံပါတ်နှင့်မှတ်ပုံတင်ဖြင့် **Level 1** ကိုစတင်အကောင့်ဖွင့်နိုင်ပြီး **Level 2** သို့လဲ မှတ်ပုံတင် ဓါတ်ပုံနှင့် အချက်အလက်များဖြင့် လွယ်ကူစွာမြှင့်တင်နိုင်ပါသည်။ မြန်မာ့ရိုးရာတန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော်ကြိုဆိုခြင်းအထိမ်းအမှတ်အနေဖြင့် နိုဝင်ဘာလ (၁၇)ရက်နေ့မှ (၁၉) ရက်နေ့အတွင်း **A+ Mobile Wallet** စတင်အကောင့်ဖွင့်သူများအတွက် "**3X E-Money Bonus (ဆုကြေးငွေသုံးဆ)**" ကိုတစ်ကြိမ်စီ စတင်ခံစားနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ **A+ by A bank Facebook page** (<https://www.facebook.com/APluswallet>) သို့ဝင်ရောက်လေ့လာပြီး မကြာမီပြုလုပ်မည့် စိတ်ဝင်စားဖွယ်ပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်များကိုလဲသိရှိနိုင်ပါသည်။

A+ အကြောင်း (www.abank.com.mm)

A+ သည် ခေတ်မီသောငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းအတွက် **A bank** မှတည်ထောင်ထားသော မိုဘိုင်းငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဖြစ်သည်။ **A bank** မှ တီထွင်ဖန်တီးထားသော **A+ mobile app** ဝန်ဆောင်မှုများဖြင့်သုံးစွဲသူ မိဘပြည်သူများ အချိန်တိုင်းနေရာတိုင်း လွယ်ကူ၊ ရိုးရှင်း ၊ လုံခြုံသော အွန်လိုင်းငွေကြေးဆိုင်ရာ ပေးချေမှုများအဆင်ပြေစေရန် အစဉ်အမြဲကြိုးစားလျက်ရှိပါတယ်။ သုံးစွဲသူများအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိမည်သူ့ကိုမဆို ငွေသွင်း၊ ငွေထုတ်ဝန်ဆောင်မှုအား **A+ mobile app** (သို့မဟုတ်) ကိုယ်စားလှယ်များ (သို့မဟုတ်) **A bank** ဘဏ်ခွဲများမှ တဆင့် လွယ်ကူစွာဆောင်ရွက်နိုင်သည်။ **A+** အနေဖြင့် နိုင်ငံတစ်ဝှမ်းလုံးရှိ သုံးစွဲသူများအားအဆင်ပြေလွယ်ကူသော ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန်အတွက် မိတ်ဖက်ဆိုင်များ၊ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မိတ်ဖက်ဒီဂျစ်တယ်လုပ်ငန်းများဖြင့် အတူတကွချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

A bank အကြောင်း (www.abank.com.mm)

A bank သည် ယခင် ဧရာဝတီတောင်သူလယ်သမားများဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်အဖြစ် လူသိများခဲ့သည့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အရေးပါသော အများပြည်သူသုံးနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ဘဏ်ဖြစ်ပါသည်။ A bank ကို မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ၊ နိုဝင်ဘာလ (၁၇)ရက်နေ့တွင် လိုင်စင်ရရှိခဲ့ပါသည်။

A bank မှအများပြည်သူနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးလျက်ရှိပါသည်။ A bank မှ ခေတ်နှင့်အညီပြောင်းလဲလာသည့် ခေတ်မီနည်းပညာများ အသုံးပြု၍ ပိုမိုကောင်းမွန်သောဝန်ဆောင်မှုအမျိုးမျိုးကို သုံးစွဲသူများအတွက် ပေးနိုင်ရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိပါသည်။

မီဒီယာဆက်သွယ်ရန်

ဒေါ်ကယ်လီမိုးလွင်

E-mail: kellymoelwin@abank.com.mm

ဒေါ်အိမွန်ကြိုင်

E-mail: eimonkyaing@abank.com.mm